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ISNS Bursary Guide 
 

We understand that some families have experienced financial hardship. ISNS does offer a financial assistance option for families that may 
need a little extra help. Bursary supports students who show academic promise and make contributions to the whole school community. 
The Bursary application and supporting documents will be required in the selection process. Details will be discussed on an individual and 
confidential basis. Before completing the application, please read the following guide.  
 

Eligibility  

 
1， Only for ISNS candidates. Enrolled students entering ISNS for the 2024-2025 school year. 
2， Students who will complete 2024-2025 school year at ISNS. 
3， Students who demonstrate high academic achievement 

Bursary 
Amount 

Depending on the family's economic situation, the bursary winners will be given amount ranges from RMB 10,000 
to RMB 30,000.  

How to Apply Complete Bursary Application at: 
https://isns.openapply.cn/parents/sign_in  

Dates 1， Deadline: March 8, 2024 

2， Finalist candidates will be contacted with further information. 

Criteria 

1， Documents submitted with this Application Form must be in English. If any document is in a language other 
than English, a translation must be attached to the application. Bursaries are means-tested and families will 
be required to demonstrate their financial situation. 

 
2， Bursaries, if offered, are subject to annual reviews. The School will examine the student’s performance and 

behavior in school and demonstrated family financial situation. The continuation of a bursary is at the sole 
discretion of the Bursary Committee.  

Supporting 
Documents 

1， Statement of family income and family expenses 
2， Student’s academic reports for the last twelve months.  

Deferring 
Bursary  

The bursary is non-transferable, and the term of study cannot be deferred. Should a student withdraw during 
their school year(s), 100% tuition will be owed to the school.  

 
Please note that information supplied by families who seek financial aid through bursaries will be kept confidential and the 
Admissions Office will directly communicate with parents. 
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ISNS 助学⾦指南 
 

我们理解有些家庭经历了经济上的困难。ISNS 为那些可能需要⼀些额外帮助的家庭提供了⼀个经济援助的选择。助学⾦⽀持那些显⽰出学术前

景并对整个学校社区做出贡献的学⽣。在选择过程中将需要您提供助学⾦申请表和证明⽂件。细节将在个⼈具体情况和保密的基础上讨论。在

完成申请表之前，请阅读以下指南。 

 

获取资格  

 
1.仅适⽤于ISNS候选⼈。在2024-2025学年注册并就读于ISNS的学⽣。 

2.将在ISNS完成2024-2025学年学业的学⽣。 

3.表现出⾼学术成就的学⽣。 

助学⾦⾦额 根据家庭的经济状况，助学⾦获得者将获得⼀万⾄三万元⼈⺠币不等的⾦额。 

如何申请 完成助学⾦申请表，请点击: 
https://isns.openapply.cn/parents/sign_in 

截⽌⽇期 
1.截⽌⽇期：2024 年 3 ⽉ 8 ⽇ 

2.学校将与入围候选⼈联系以分享更多信息。 

标准 

1.与本申请表⼀起提交的⽂件必须是英⽂的。 如果任何⽂件是英语以外的语⾔，则必须在申请中附上翻译。 助学

⾦需要进⾏经济状况调查，家庭需要证明其经济状况。 

 
2. 如果家庭获得了助学⾦，则须接受年度审查。学校将审查学⽣在学校的表现和⾏为以及已提供的家庭经济状况

证明。是否继续发放助学⾦将由助学⾦委员会全权决定。   

证明⽂件 
1.家庭收入和家庭开⽀的陈述。 

2.学⽣最近⼗⼆个⽉的学业报告。 

助学⾦ 

使⽤规则 
助学⾦不得转让，且只能在相应学年使⽤，不得顺延。学⽣如果在此期间转学，则助学⾦失效，须付全额学费。 

 
请注意，通过助学⾦寻求经济援助的家庭提供的信息将被保密，招⽣办公室将直接与家⻓沟通。 


